
 

 

Närvarande:       Protokoll 151022 
Heléne Nordahl Ordförande     Styrelsemöte 
Martti Huttunen      Samfällighetsföreningen 
Anders Hidfors      Bergsjöplatån 
Carl Persson 
Monica Mattsson 
Susanne Svensson 
Pierre Sandqvist (punkten lampor) 
 
 
 
1.Lampor. 
 
Information från Pierre Sandqvist angående gemensamma lampor i området. 
Idag har vi kvicksilverlampor i våra lampor. Dessa säljs inte längre och får inte användas.  
Styrelsen har tillsammans med Pierre tittat och provat Metallhalogenlampor i stället. Dessa verkar 
bra då de lyser med full styrka tills den släcks, den blir alltså inte svagare någon gång. De halverar 
nästan kostnaden på el i området.  
Styrelsen beslöt att köpa in dessa lampor med hjälp av Pierre, till ett ca.pris på 450 kr+moms. Det 
är cirka 40 lampor som behövs köpas in. 
 
2.Föregående mötes protokoll. 
 
Föregånde mötes protokoll gicks igenom utan anmärkning. 
 
3.Ekonomi. 
 
Carl Persson redogjorde för föreningens ekonomi. 
 
4.Övriga frågor. 
 
Tänk på hastigheten när ni kör i området. 
 
 
 
 
 
Vid protokollet    Justeras   Ordförande 
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